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PROTOKOL Nr 19
z XIX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Mariti,
ktdra odbyla sie w dniu 11 stycznia 2012 roku

o godzinie 1730 XIX nadzwyczajna sesje Rady Miasta Marki otworzyl
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum
(listy obecnosci radnych oraz zaproszonych gosci stanowia zalacznik ill 1 do protokolu;
nieobecna radna D. Swieczkowska).
Przewodniczacy Rady poinformowal, ze sesja zwolana zostala na wniosek radnych (wniosek
stanowi zalacznik ill 2 do protokolu).
Porzadek obrad doreczony radnym przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta

Marki w sprawie aktualizacji Programu Budowy Drog Krajowych na lata 2011 
2015.

5. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzqdku obrad.

Nie zgloszono wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade
Miasta Mariti w sprawie aktualizacii Programu Budowy Drog Krajowych na lata 2011
2015.

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 3 do protokolu (Druk ill 165).

W imieniu wszystkich radnych, radny Jacek Orych, przedstawil projekt uchwaly; powiedzial,
ze projekt uchwaly zostal przygotowany, poniewaz pojawily sie realne srodki, ktore rnoga bye
wykorzystane na budowe obwodnicy Marek i bedzie aktualizowany Programu Budowy Drog
Krajowych; stanowisko zawiera wniosek 0 przeniesienie zadania 17 i 18, czyli od wezla
Marki do wezla Drewnica i od wezla Drewnica do wezla Radzymin, do zalacznika ill 1 i
wowczas budowa bylaby przewidziana w latach 2011-2015; 2 grudnia 2011 roku zostala
wydana decyzja srodowiskowa, ktora zostala oprotestowana, ale rna rygor natychmiastowej
wykonalnosci; w stano wisku zawarte sa informacje 0 natezeniu ruchu w Markach na
poziomie 58 tysiecy pojazdow na dobe - zakladano, ze taki ruch bedzie dopiero w 2015 roku;
nowym elementem jest tez modemizacja odcinka wezel Modlinska wezel Powazkowska 
przetarg jest juz ogloszony, a ukonczenie zadania przewidywane jest w 2014 roku; wowczas
od Warszawy do Bialegostoku tylko Marki nie beda mialy obwodnicy miasta; najwazniejsze
jest zwrocenie uwagi, ze zaoszczedzone srodki, GDDKiA powinna przeznaczyc na budowe
obwodnicy Marek.

Pan Szczepan Ostasz, ze Stowarzyszenia Marki 2020, powiedzial, ze 2 grudnia 2011 roku
zostala wydana decyzja srodowiskowa dla odcinka Drewnica - Radzymin, co powoduje ze
wszelkie prace moga bye wykonywane niezaleznie od odwolan; rozporzadzenie, na podstawie
ktorego zostala wydana ta decyzja rna uzgodnienia wyzszej instancji, wiec trudno bedzie jq
uchylic ; odcinek Marki - Drewnica rna juz prawornocna decyzje i jest juz zakonczone
projektowanie tego odcinka; w ramach obecnie wykonywanych inwestycji Programu Budowy
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Dreg Krajowych jest ok. 2,7 miliarda zlotych oszczednosci i w zwiazku z tym nalezy
wykazac, ze budowa obwodnicy Marek powinna bye priorytetem; na nasza korzysc dziala
takze fakt, iz w grudniu 2011 roku zostal ogloszony przetarg na modernizacje odcinka od
Powazek do Modlinskiej wraz z mostem Grota Roweckiego; srodki unijne musza bye
wydatkowane do korica 2015 roku; kluczowa rzecza jest wpisanie zadania do Programu
Budowy Dreg Krajowych do zalacznika nr 1 - zadania do realizacji na biezaco; Marki zostaly
wpisane w zalaczniku nr 2, czyli do realizacji po 2013 roku; Program Budowy Dreg
Krajowych bedzie aktualizowany i stad nasze starania 0 przeniesienia obwodnicy Marek do
zalacznika nr 1.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly, me wnoszac
zadnych uwag. Opinia stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.
Burmistrz wyrazil uznanie dla autorow projektu uchwaly; dodal rowniez, ze kontaktowal sie
w tej sprawie z przedstawicielami GDDKiA; wprawdzie uzyskal informacje, ze nie rna
sygnalow 0 zamiarze dokonywania zmian w Programie Budowy Dreg Krajowych, jednak
informacje 0 oszczednosciach powinny budzic nasza czujnosc i nie ulega watpliwosci, ze
powinnismy korzystac z kazdej nadarzajacej sie okazji, zeby przypominac 0 problemie;
Burmistrz podkreslil, ze budowa obwodnicy Marek to jedna z tych spraw, pod ktora podpisuja
sie wszyscy.

Radna Powiatu Wolominskiego Sylwia Matusiak, z upowazmenia Posla na Sejm Jacka
Sasina, ktory nie mogl przybyc na sesje, poinformowala, ze pan Posel podejmuje dzialania na
rzecz przyspieszenia budowy obwodnicy Marek, m.in. wystosowal interpelacje do Ministra
Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej Slawomira Nowaka, w ktorej sformulowal
nastepujace pytania: " ... czy mozliwe jest przeznaczenie oszczednosci, ktore sie pojawily na
budowe obwodnicy Marek jeszcze w tym roku ? czy istnieje mozliwosc nowelizacji Programu
Budowy Dreg Krajowych na lata 2011 - 2012 i przeniesienie inwestycji zwiazanej z budowa
obwodnicy Marek z zalacznik nr 2 do zalacznika nr 1 Programu Budowy Dreg Krajowych?"

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

C, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia stanowiska przez Rade Miasta Marki w sprawie aktualizacji Programu
Budowy Dreg Krajowych na lata 2011 - 2015.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sie - 0

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala nr XIX/134/2012 i stanowi zalacznik nr 5 do
protokolu.

Pkt 5. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1815 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XIX nadzwyczajna

Rady Miasta Marki. ~~ ,
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